
 

 

Уважаемые друзья. 
 
Комиссия Арбитров ФИДЕ проводит вебинар на норму Арбитра ФИДЕ на русском языке (семинар 

по Интернету). 

Он будет проводиться с 18 по 23 февраля 2014 г. 

Лектор - Международный арбитр Ашот Вардапетян (АРМ), член Комиссии Арбитров ФИДЕ, 

лектор ФИДЕ. 

Участие для всех бесплатно (оплата за сдачу экзамена будет проводиться за счет бюджета 

Комиссии Арбитров ФИДЕ), и Федерациям не будет предоставляться счет за участие их арбитров. 

Те участники,  которые успешно сдадут экзамен по окончании семинара, получат норму, 

необходимую для получения звания Арбитра ФИДЕ. 

Пожалуйста, информируйте тех арбитров из вашей Федерации, которые заинтересованы в участии. 

Ниже прилагаем ссылку на всю информацию. 

http://www.fide.com/component/content/article/15-chess-news/7729-fide-arbiters-commissions-36th-

internet-based-fide-arbiters-seminar-in-russian-language.html 

  

С наилучшими пожеланиями 

Такис Николопулос 

Председатель Комиссии Арбитров ФИДЕ 

  
 

 
 
 

 
Dear friends, 

 
FIDE Arbiters' Commission will organize a FIDE Arbiters' Seminar through Internet in 

Russian language. 
The Seminar will be held from 18 to 23 February 2014. 

Lecturer will be IA Ashot Vardapetian (ARM), member of the FIDE Arbiters' 
Commission and FIDE Lecturer. 

The participation is free for all participants. The Federation will not be charged at all 
for any participant in the Seminar (the examination fees will be covered by the FIDE 

Arbiters' Commission). 
The Seminar will give norms for the FIDE Arbiter Title to the participants who will 

succeed in the examination test held after the end of the lecturers. 
Please inform your Arbiters who are interested to participate in the Seminar. 
You will find the link for the Seminar in: 

 http://www.fide.com/component/content/article/15-chess-news/7729-fide-arbiters-
commissions-36th-internet-based-fide-arbiters-seminar-in-russian-language.html 

 
With best regards 

Takis Nikolopoulos 
Chairman 

FIDE Arbiters' Commission 
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